



1.4 Role of the National Council

At the National Council of Canada, we provide Vincentians across Canada with administration, training, and financial support to facilitate their efforts on behalf of our most vulnerable neighbours.

The Rule teaches us that “Councils exist to serve all the conferences they coordinate. They help the conferences to develop their spiritual life, to intensify their service and to diversify their activities so that they may always be responsive to the needs of those who suffer. Councils at appropriate levels are particularly called to: create new conferences, help existing conferences to expand, promote special works, prepare training courses and encourage Vincentians to attend them, foster interest in cooperation with the Vincentian Family, promote cooperation with other organizations and institutions, develop friendship between members in the same area, and provide communication to and from conferences and higher councils. In summary, to promote the sense of belonging to a Society which encircles the world.” (Section 4, 3.6)

Among the National Council’s responsibilities:

National administration

- National Board Budget management
- Planning and execution of National Boards and General Meetings
- Planning and execution of presidential elections
- Maintenance and updates of the National By-laws
- National SSVP representation for the Canada Revenue Agency.
- Representation of the SSVP’s International Council General (ICG) in Canada.
- Member of the International Executive Committee of the ICG.
- Coordination of International twinning agreements– 196 twinning with 21 countries (2022)
- Coordination of national projects.
- Managing and responding to emails and phone inquiries.

Coordination of value-adding programs which contribute to councils and conferences’ operational efficiency:

- Member Portal Management
- Centralized banking donation service with local redirection options through ssvp.ca.

1.4 Rôle du Conseil national

Le Conseil national du Canada offre du soutien de gestion, de formation et de visibilité en plus d’un soutien financier, pour supporter la mission des vinciens du Canada de venir en aide aux personnes démunies.

La Règle nous dicte que « Les conseils existent pour servir toutes les conférences qu’ils coordonnent. Ils aident les conférences à développer leur vie spirituelle, à intensifier leur service et à diversifier leurs activités afin qu’elles puissent être constamment conscientes des besoins de ceux qui souffrent. À tous les niveaux, les conseils sont spécialement appelés à : créer de nouvelles conférences, aider à l’expansion de celles qui existent, stimuler des œuvres spécialisées, encourager les vinciens à assister à des cours de formation, souligner l’intérêt de la collaboration avec la Famille vinciennne, favoriser la coopération avec d’autres organisations ou institutions, développer l’amitié entre les vinciens d’une même zone, établir une communication dans les deux sens entre les conférences et les conseils immédiatement supérieurs, en fin de compte, à encourager le sens d’appartenance à une Société qui s’étend à travers le monde. » (Section 4, 3.6)

Parmi les responsabilités du Conseil national:

Administration du Conseil national

- Préparation du budget national
- Planification et tenue des réunions du Conseil national et de l’assemblée générale.
- Mise à jour des règlements nationaux
- Organisation et gestion des élections présidentielles
- Représentation auprès de l’Agence du Revenu du Canada pour toutes les entités du pays.
- Représentation du Conseil Général international (CGI) de la SSVP au Canada.
- Membre du Comité exécutif international du CGI.
- Administration du jumelage international – 196 jumelages avec 21 pays en 2022
- Coordination des projets nationaux.
- Gestion et réponses aux demandes par courriel et appels téléphoniques.

Coordination de programmes à valeur ajoutée contribuant à l’efficacité opérationnelle des conseils et des conférences :

- Gestion du portail des membres,
- Services bancaires centralisés de dons avec options de



<ul style="list-style-type: none">• Centralized banking donation and direct transfer services for Benevity (deductions at the source) and CanadaHelps.• Ssvp.ca resource management. <p>Visibility and communication</p> <ul style="list-style-type: none">• Representation of the national brand through advertising initiatives and social media: Facebook, Instagram, LinkedIn, YouTube.• Publication of projects and progress reports.• SSVP Representation in national organizations.• Cause Advocacy representation.• Newsletters, press releases.• Best practice sharing of resources and activities of the different regions.• Fundraising <p>Unity and training</p> <ul style="list-style-type: none">• Annual national training.• SSVP promotional items shop.• Organization and management of Webinars of general interest	<p>redirection locale via ssvp.ca ;</p> <ul style="list-style-type: none">• Services centralisés de dons et de transferts électroniques pour Benevity (déductions à la source) et CanadaDon ;• Gestion des ressources au ssvp.ca. <p>Visibilité et communication</p> <ul style="list-style-type: none">• Représentation de la marque nationale par le biais d'initiatives publicitaires et des médias sociaux : Facebook, Instagram, LinkedIn, YouTube.• Publicisation des projets et des rapports d'avancement.• Représentation de la SSVP dans les organisations nationales.• Prise de position nationale au nom de la SSVP.• Infolettres, communiqués, prise de position de la Société• Partage des ressources et des activités des différentes régions.• Appels de fonds <p>Unité et formation</p> <ul style="list-style-type: none">• Formation nationale annuelle.• Boutique d'items promotionnels SSVP.• Organisation et gestion des Webinaires d'intérêt général
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------